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واکنش مدیرعامل تراکتورسازی به مذاکره با خطیبی برای فصل آینده

درحالی که عنوان شده مسئولان باشگاه تراکتورسازی برای هدایت این تیم در سیزدهمین دوره رقابتهای لیگ برتر

مذاکراتی را با رسول خطیبی سرمربی تیم گسترش فولاد تبریز انجام دادهاند...

در گفتگو با مهر عنوان شد:
واکنش مدیرعامل تراکتورسازی به مذاکره با خطیبی برای فصل آینده

درحالی که عنوان شده مسئولان باشگاه تراکتورسازی برای هدایت این تیم در سیزدهمین دوره رقابتهای لیگ برتر مذاکراتی را با
رسول خطیبی سرمربی تیم گسترش فولاد تبریز انجام دادهاند، مدیرعامل سرخپوشان تصمیم گیری در این مورد را به کسب نتایج این
تیم با اولیویرا در دیدارهای باقیمانده لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا منوط میکند.به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال تراکتورسازی که
یکی از شانس های قهرمانی در دوازدهمین دوره رقابت های لیگ برتر بود در هفته های پایانی با کسب چند نتیجه نامطلوب رقابت را
به سپاهان و استقلال واگذار کرد. این تیم در لیگ قهرمانان آسیا هم با شکست خانگی برابر الشباب عربستان شانس خود برای صعود

به مرحله بعد را کاهش داد.

یک مقام آگاه از احتمال تغییر روی نیمکت سرخپوشان تبریزی خبر داد و گفت که مسئولان این باشگاه مذاکراتی را با رسول خطیبی
سرمربی فعلی تیم گسترش فولاد تبریز انجام داده اند تا وی هدایت این تیم برای فصل سیزدهم لیگ برتر را برعهده بگیرد. اتفاقی که

طبیعتا با توجه به پایان نیافتن رقابت های لیگ دوازدهم و لیگ قهرمانان آسیا از سوی مسئولان تراکتورسازی تایید نخواهد شد.

محمدحسین جعفری مدیرعامل تراکتورسازی در گفتگو با خبرنگار مهر در خصوص آخرین وضعیت ادامه همکاری این باشگاه با تونی
اولیویرا برای فصل آینده ضمن بیان مطلب فوق گفت: ما برای ادامه همکاری با تونی برای فصل آینده هنوز هیچ مذاکره ای انجام

نداده ایم چون این موضوع مستلزم آن است که هیات مدیره باشگاه نظر ما را در این خصوص بخواهد.

وی در همین خصوص افزود: اگر اولیویرا در چند بازی باقیمانده از رقابت های لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا بتواند نتایج خوبی بگیرد
من می توانم از عملکرد وی در مقابل هیات مدیره دفاع کرده و شانس بسیار زیادی برای ادامه همکاری با باشگاه تراکتورسازی خواهد

داشت وگرنه شانسی نخواهد داشت.

جعفری در پاسخ به این پرسش که با توجه به نتایج ضعیف اخیر تیم تراکتورسازی بویژه در لیگ قهرمانان آسیا و همچنین مشکلات
ارزی باشگاه آیا با رسول خطیبی برای هدایت تیم تراکتورسازی در فصل آینده مذاکراتی انجام داده اید تاکید کرد: ما تا این لحظه با
هیچ مربی از جمله رسول خطیبی مذاکرهای انجام ندادهایم و تمرکز خود را بر روی چند بازی باقیمانده از رقابتهای لیگ برتر و مرحله

گروهی لیگ قهرمانان آسیا قرار داده ایم.
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